
Protokół 

z zebrania Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dąbrówce ul. Malinowa 41  

w roku szkolnym 2024/2025 

w dniu 5 marca 2025 r., godz. 18.00   
 

W dniu 5 marca 2025 roku o godz. 18.00 w Szkole Podstawowej im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu przy ul. Malinowej 41 w Dąbrówce odbyło się zebranie Rady Rodziców wybranej 

na rok szkolny 2024/2025.  

W zebraniu uczestniczyło 42 członków Rady Rodziców spośród 50 uprawnionych do 

uczestnictwa w zebraniach Rady Rodziców (dwie klasy pozostają bez powołanego 

przedstawiciela)  - lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 

1.     Rozpoczęcie zebrania. 

Zebranie otworzyła i rozpoczęła przewodnicząca Magdalena Stępień o godz. 18.00. 

W zebraniu uczestniczyło 42 członków spośród 50 członków Rady Rodziców, co stanowi 84% 

- istnieje kworum wymagane statutem do podejmowania wiążących uchwał. Sporządzono listę 

obecności z zebrania.   

 

2.     Finanse Rady Rodziców. 

W roku szkolnym 2024/2025 składka na Radę Rodziców wynosi: 100 pln (2x 50 pln) na 

każde dziecko. 

 

Dane do przelewu na konto rady rodziców: 

53 9072 0002 3017 1700 6569 0001 (Bank Spółdzielczy Duszniki) 

Tytuł: klasa, imię i nazwisko ucznia 

 

Środki można wpłacać także do skarbników poszczególnych klas, którzy następnie przekażą 
je na rachunek bankowy Rady Rodziców - po wcześniejszych uzgodnieniach ze skarbnikiem 
klasowym. 

Z góry dziękujemy za każdą wpłaconą złotówkę. Bez Waszych wpłat nie możemy 

działać i wspierać naszych uczniów 

 

 
Na dzień 04.03.2025 saldo środków na koncie Rady Rodziców wynosi 55 460,00 zł. 
 
 

Następujące klasy uiściły największą liczbę składek (%) : 

1F    97,62% - przedstawiciel Aleksandra Winkiel 

3B     92,50% - przedstawiciel Weronika Piekarska 

3D        88,64% - przedstawiciel Anna Konarska 

 

 



WYDATKI PONIESIONE OD OSTATNIEGO ZEBRANIA RR: 

4-2-2025 

Dofinanso
wanie 

ucznia w 
trudnej 
sytuacji 

materialn
ej 

98,00 
zł   

98,00 
zł  

wypłac
ono 

04.02.20
25 

Edyta 
Ochocka 

PR/14/2024/202
5 

5-2-2025 prow. od 
przelewu 

0,95 
zł  

Wydatki 
operacyjne 0,95 zł    

 

12-2-2025 

Sfinansow
anie 

nagdród 
w 

konkursie 
logopeczy

nym 

500,0
0 zł  

Konkursy 
szkolne i 

pozaszkoln
e 

500,00 
zł  

wyołac
ono 

17.02.20
25 

Monika 
Mrozowska 

 

17-2-2025 
prow. od 
przelewu 

0,95 
zł  

Wydatki 
operacyjne 0,95 zł     

18-02-2025 

Sfinansow
anie 

nagród w 
konkurski
e Tydzień 

Języka 
Ojczysteg

o 

680,0
0 zł  

Konkursy 
szkolne i 

pozaszkoln
e 

680,00 
zł  

wypłac
ono 

20.02.20
25 

Paulina 
Frankiewicz  

18-2-2025 prow. od 
przelewu 

0,95 
zł  

Wydatki 
operacyjne 

0,95 zł     

21-2-2025 

Sfinansow
anie 

nagród w 
konkurski

e 
ortografic

znymz 
okazji 
Dnia 

Języka 
Ojczysteg

o 

400,0
0 zł  

Konkursy 
szkolne i 

pozaszkoln
e 

400,00 
zł  

wypłac
ono 

21.02.20
25 

Joanna 
Lesień 

 

21-2-2025 
prow. od 
przelewu 

0,95 
zł  

Wydatki 
operacyjne 0,95 zł     

25-2-2025 

Sfinansow
anie 

poczęstun
ku dla 
klas 

ósmych 
podczas 
Targów 

Edukacyjn
ych 

217,4
2 zł  

Finansowa
nie 

obchodów 
uroczystoś

ci i dni 
okazjonaln

ych 

217,42 
zł  

wypłac
ono 

25.02.20
25 

Oktawia 
Wieczorkiewi

cz 
 

25-2-2025 prow. od 
przelewu 

0,95 
zł  

Wydatki 
operacyjne 

0,95 zł     

28-2-2025 opłata za 
sms aut. 

4,80 
zł  

 4,80 zł     



8-3-2025 

Dofinanso
wanie 

nagród 
dla klas 1-

8 w 
konursie 

czytelnicz
ym Klub 

Supermoc
e 

500,0
0 zł  

Konkursy 
szkolne i 

pozaszkoln
e 

500,00 
zł  

wypłac
ono 

08.03.20
25 

Anna Zioło  

8-3-2025 
prow. od 
przelewu 

0,95 
zł   0,95 zł     

8-3-2025 
prow. od 
przelewu 

0,95 
zł   0,95 zł     

8-3-2025 
prow. od 
przelewu 

0,95 
zł   0,95 zł     

 
 

 

3. Omówienie bieżących spraw z życia szkoły  

 
 

A.  Zespół ds. sportu 

 

a) Koszulki reprezentacji szkoły 

 

Lider zespołu przekazał Radzie Rodziców najważniejsze informacje odnośnie sytuacji i 

statusu kwestii koszulek dla reprezentacji szkoły. Na dzień zebrania nie było jeszcze informacji 

odnośnie kosztu całego projektu. Zapotrzebowanie na koszulki kształtuje się następująco: M- 

20 sztuk , L- 20 sztuk, XL – 10 sztuk. Zespół przesłał do członków Rady Rodziców propozycje 

projektu koszulki, mają być one granatowe z żółtymi napisami. 

Po dyskusji na temat projektu oraz kosztów, postanowiono zagłosować nad budżetem do 

realizacji projektu tak, żeby nie opóźniać jego realizacji w oczekiwaniu na wycenę. Koszulki 

są bardzo wyczekiwane przez uczniów reprezentujących naszą szkołę na zawodach. 

Ustalono budżet 3000 zł brutto na realizację projektu. Przystąpiono do głosowania nad 

uchwałą w kwestii finansowania projektu. W głosowaniu wzięło udział 42 członków Rady 

Rodziców. Za uchwałą głosowało 42 członków, nie było głosów przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. Uchwała przeszła jednogłośnie. 

Przedyskutowano także pomysł zakupu około 10 sztuk koszulek do wydania jako nagrody 

dla uczniów za osiągnięcia sportowe. Temat musi powrócić na agendę Rady Rodziców w 

maju. 

 

b) Zakup ergometrów 

 

Zespół potwierdził koszt wybranego przez nauczyciela wychowania fizycznego modelu 

ergometru. Koszt jednego urządzenia to 5 540 zł.  Zakupione mają zostać dwa ergometry, co 

daje łącznie koszt 11 080 zł.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w kwestii finansowania projektu. W głosowaniu 

wzięło udział 42 członków Rady Rodziców. Za uchwałą głosowało 42 członków, nie było 

głosów przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

W trakcie dyskusji o sposobie wykorzystania urządzenia w szkole podało wiele ciekawych 

pomysłów m.in. konkurs na ergometrach w trakcie Dnia Sportu, wykorzystanie jako ćwiczenie 



kardio podczas lekcji wychowania fizycznego czy zajęcia pozalekcyjne z tymi urządzeniami 

dla uczniów. 

 

B. Zespół architektoniczny 

 

Przedstawicielka klasy 7d Pani Beata Harasimowicz, będąca koordynatorką projektu 

zadaszenia w części B szkoły, podsumowała na jakim etapie jest projekt. Czekamy na wycenę 

projektu, żeby dopiąć budżet i podjąć stosowną uchwałę. Liderka zespołu trzyma „rękę na 

pulsie” i będzie informować na bieżąco w temacie postępów projektu. 

 

C. Pchli Targ - edycja wiosenna  

 

Potwierdzona data edycji wiosennej Pchlego Targu to 5 kwietnia 2025 r. Liderka projektu, 

Pani Samanta Górniak, poinformowała o aktualnej sytuacji projektu. Przygotowany został mail 

dla przedstawicieli klas do przekazania Rodzicom informacji o wydarzeniu wraz z linkiem do 

rezerwacji stoisk. Przewodnicząca RR potwierdziła informację o zgodzie na wywieszenie na 

terenie szkoły banerów. Plakaty reklamujące wydarzenie również są już gotowe. 

Każda klasa zostanie poproszona o dostarczenie dwóch blach ciasta do kawiarenki. 

Podobnie jak w trakcie edycji jesiennej Rada Rodziców chciałaby zaangażować Samorząd 

Uczniowski do pomocy w wydarzeniu. Pomoc SU była nieoceniona i z pewnością będzie 

przydatna również w czasie edycji wiosennej. 

 

Zapraszamy wszystkich Rodziców do zaangażowania się w to wydarzenie - także tych spoza 

Rady Rodziców. Wasza pomoc będzie mile widziana. 

 

D. Zespół ds. telefonów i smartwatchy 

 

Przedstawiciel klasy 6b, Pan Filip Kaiser i inni członkowie zespołu ds. programu 

profilaktyczno - wychowawczego po spotkaniu  się z Panią Pedagog wypracowali treść listu 

otwartego/memorandum, mającego na celu wzmocnienie i wsparcie nauczycieli w 

egzekwowaniu zapisów statutu szkoły w zakresie używania urządzeń elektronicznych na 

terenie szkoły. Treść listu została zaprezentowana członkom Rady Rodziców. Po dłuższej 

dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w kwestii poparcia listu/memorandum. W 

głosowaniu wzięło udział 42 członków Rady Rodziców. Za uchwałą głosowało 42 członków, 

nie było głosów przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. Uchwała została podjęta. 

 

Cały czas spływają zamówienia na kieszenie na smartfony od zainteresowanych 

nauczycieli. Deadline na zamówienia mija 10 marca 2025. Ustalenie regulaminu korzystania 

z kieszeni pozostaje w gestii nauczycieli. 

 

E. Zespół ds. Promocji na Facebooku 

 

Pani Samanta Górniak moderująca  stronę Rady Rodziców na Facebooku poinformowała, że 

widać większą aktywność i zwiększyła się ilość polubień. Prośba do poszczególnych zespołów 

o systematyczne przesyłanie materiałów i zdjęć do postów. 

 

F. Zespół EKO 

 



Zespół jest w stałym kontakcie z opiekunkami miejsc zielonych z ramienia szkoły. Sadzonki 

zostały zamówione i jak tylko rozpocznie się sezon, dzieci zaczną je wykopywać i o nie dbać. 

Udało się uzyskać informację, że na terenie szkoły jest wąż ogrodowy, który rozwiąże problem 

nawadniania roślin i ich podlewania.  

 

G. Zespół ds. wymiany międzynarodowej 

 

Poruszono temat wymiany międzynarodowej szkół dla klas 6-8. Troje przedstawicieli Rady 

Rodziców z klas 3G, 3E oraz 5C mają rozeznać się w temacie, który był już na agendzie Rady 

Rodziców w poprzednim roku szkolnym. Najważniejsze zadania to ustalenie czy są 

zainteresowani nauczyciele języków obcych, którzy pojechaliby z uczniami na wymianę oraz 

nawiązanie kontaktów ze szkołami partnerskimi, z którymi wymiana uczniów mogłaby mieć 

miejsce. 

 

H. „Malinowe Skrzyneczki” 

 

Skrzyneczki działają, projekt zakończony sukcesem. Gratulacje dla zespołu koordynującego. 

Pozostaje zadbanie o sukcesywne uzupełnianie zapasów materiałów higienicznych, tutaj 

chętnie wspomoże Koło Gospodyń Wiejskich Kobiety Dąbrówki, organizując zbiórkę.  

 

4. Termin kolejnego zebrania. 

 

Wyznaczono datę następnego zebrania RR na 01.04.2025 r. (wtorek) o godz. 18:00 

w stołówce szkolnej. 

 

5.  Zamknięcie i zakończenie zebrania przez przewodniczącego 

Przewodnicząca Magdalena Stępień zakończyła spotkanie Rady Rodziców.  

 

Protokołowała 

  

Małgorzata Kasprzyk 

Sekretarzyni Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Dąbrówce 


